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Protokół z posiedzenia 
 

Rady Towarzystwa Doktorantów 
Uniwersytetu Jagiellońskiego 

 
Kraków, 13 października 2016r. 

 
Posiedzenie Rady Towarzystwa Doktorantów Uniwersytetu Jagiellońskiego odbyło się w dniu 
13 października 2016 r. o godzinie 19:30 w siedzibie TD UJ.  
 

W posiedzeniu uczestniczyli: 
Członkowie Rady: 
Beata Baran  
Natalia Czyżowska 
Marta Hoffmann  
Magdalena Olbert  
Michał Olszowski – Prezes TD UJ  
Michał Ożóg  
Paweł Sendyka 
Michał Walczak  
Paula Złotowska  

Komisja Rewizyjna: 
Magdalena Wąsowicz  
 
Zaproszeni goście: 
Artur Karpacz – doktorant z Wydziału Historycznego  
Agata Pawlina – doktorantka z Wydziału Filologicznego  
 
Porządek spotkania:  
 

1. Otwarcie posiedzenia; 
2. Wybór protokolanta;  
3. Powołanie Przedstawicieli do Rad Instytutów (ref. Michał Olszowski);  
4. Opinie TD UJ w sprawie powołania kierowników studiów doktoranckich (ref. Michał 

Olszowski); 
5. Wybór przedstawicieli do Rady Bibliotecznej Biblioteki Jagiellońskiej oraz Rady 

Własnych Funduszy Stypendialnych (ref. Michał Olszowski);  
6. Jesienny wyjazd integracyjny (ref. Artur Karpacz); 
7. Sprawozdanie z Nadzwyczajnego Zjazdu KRD w Warszawie 8 października 2016 (ref. 

Beata Baran);  
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8. Wybór przewodniczącego PDUK (ref. Beata Baran);  
9. Sprawy bieżące i wolne wnioski;  
10. Zamknięcie posiedzenia.  

 
Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia 
 
19:30 – Michał Olszowski otworzył posiedzenie Rady TD UJ.  
 

Punkt 2 
Wybór protokolanta  

 
Na protokolanta zgłosiła się Natalia Czyżowska. Rada zgodziła się na tą kandydaturę 
jednomyślnie. Protokolantem została Natalia Czyżowska.  

 
Punkt 6 

Jesienny wyjazd integracyjny 
 
Artur Karpacz zreferował plan jesiennego wyjazdu integracyjnego. Wyjazd ma odbyć się w 
dniach 4 – 6 listopada. Celem wyjazdu są Morawy. Autokar zamówiony jest na 51 osób. Na 
pierwszy dzień wycieczki zaplanowany jest spływ łódkami w jaskiniach krasowych. Nocleg 
zarezerwowany jest w hotelu w Brnie (drugim co do wielkości mieście w Czechach) – pokoje 
dwu, trzy – osobowe; większość z nich z łazienkami; śniadanie jest wliczone w cenę. Na drugi 
dzień zaplanowane jest zwiedzanie zespołu pałacowo – parkowego Lednice – Valtice oraz 
Mikulova, w którym przewidziana jest degustacja wina. Na trzeci dzień przewidziane jest 
zwiedzanie Ołomuńca. Artur podkreślił, i ż ceny biletów wstępu w Czechach nie są wliczone w 
cenę wycieczki; uczestnicy muszą za nie zapłacić we własnym zakresie. Wyjazd ma odbyć się w 
piątek o godz. 7.00 rano.  
 

Punkt 3 
Powołanie Przedstawicieli do Rad Instytutów (ref. Michał Olszowski)  

 
Michał Olszowski przedstawił list motywacyjny Witolda Pacyno -  kandydata na przedstawiciela 
doktorantów do Rady Instytutu Filologii Wschodniosłowiańskiej.  
 
19.47 – wchodzi Paweł Sendyka  
 
Agata Pawlina przedstawiła swoją kandydaturę na przedstawicielkę do Rady Wydziału Instytutu 
Orientalistyki. Agata powiedziała, że jest doktorantką II roku w katedrze Turkologii; była 
senatorem na Akademii Muzycznej we Wrocławiu i dodała, iż aktualnie jest również 
przedstawicielką doktorantów w Radzie Wydziału Filologicznego.  
 
Na członków Komisji Skrutacyjnej zaproponowano: Magdalenę Wąsowicz, Beatę Baran oraz 
Paulę Złotowską. Rada jednomyślnie zaakceptowała skład Komisji Skrutacyjnej.  
 
Michał Olszowski zarządził tajne głosowanie.  



 

 3

 
Komisja Skrutacyjna wydała 9 kart do głosowania. Oddano 9 głosów. Wszystkie głosy były 
ważne.  
 
Witold Pacyno otrzymał 9 głosów na tak.  
Agata Pawlina otrzymała 9 głosów na tak.  
 

Punkt 7 
Sprawozdanie z Nadzwyczajnego Zjazdu KRD w Warszawie 8 października 2016 (ref. 

Beata Baran) 
 

Beata Baran poinformowała Radnych, iż na Nadzwyczajnym Zjeździe KRD przegłosowano 
nowy statut. Statut został skrócony z 35 do 16 stron. Przegłosowany został punkt dotyczący 
wynagrodzenia dla Przewodniczącego KRD. Beata zwróciła uwagę, iż zlikwidowano stałe 
Komisje i Zespoły, które do tej pory działały przy Zarządzie. Teraz ich działalność będzie 
zależała od tego czy zostaną one powołane przez Zarząd czy nie.  
 
Beata przekazała zaproszenie na konferencję „Model funkcjonowania studiów doktoranckich w 
Polsce” po raz kolejny organizowaną przez KRD. Konferencja ma odbyć się dniach 18 – 20 
listopada 2016 roku w Warszawie.  
 
Beata przekazała również, iż KRD jest otwarte na dyskusje na temat ustawy 2.0. Swoje uwagi 
można zgłaszać do Michała Gajdy – przewodniczącego KRD.  
 

Punkt 8 
Wybór przewodniczącego PDUK (ref. Beata Baran) 

 
Beata Baran poinformowała, iż wybory na przewodniczącego PDUK mają odbyć się w środę 19 
października br. Wpłynęła jedna kandydatura – Magdaleny Kurek z Akademii Górniczo – 
Hutniczej.  
 
19.59 – wychodzi Beata Baran 
 

Punkt 4 
Opinie TD UJ w sprawie powołania kierowników studiów doktoranckich (ref. Michał 

Olszowski) 
 

Wpłynęły prośby o zaopiniowanie kandydatów na kierowników studiów doktoranckich z 
Wydziału Polonistyki oraz Wydziału Fizyki.  
 
Na kierownika studiów doktoranckich na Wydziale Polonistyki zaproponowano prof. dr. hab. 
Ryszarda Nycza.  
 
Na kierowników studiów doktoranckich na Wydziale Fizyki w poszczególnych dyscyplinach 
zaproponowano: prof. dr. hab. Andrzeja Sitarza (fizyka); prof. dr. hab. Andrzeja Budkowskiego 
(biofizyka) oraz prof. dr. hab. Michała Ostrowskiego (astronomia).  
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Wszyscy kandydaci, zarówno z Wydziału Polonistyki jak i z Wydziału Fizyki, otrzymali 
pozytywne opinie od przedstawicieli doktorantów z tych wydziałów.  
 
Na miejsce Beaty Baran w Komisji Skrutacyjnej zaproponowano Pawła Sendykę. Rada 
jednomyślnie poparła tą propozycję.  
 
Michał Olszowski zarządził tajne głosowanie.  
 
Komisja Skrutacyjna wydała 8 kart do głosowania. Oddano 8 głosów. Wszystkie głosy były 
ważne.  
 
Prof. dr hab. Ryszard Nycz – 8 głosów na tak.  
Prof. dr hab. Andrzej Sitarz – 8 głosów na tak.  
Prof. dr hab. Andrzej Budkowski – 8 głosów na tak.  
Prof. dr hab. Michał Ostrowski – 8 głosów na tak.  
 
Rada Towarzystwa Doktorantów pozytywnie zaopiniowała kandydatury wyżej wymienionych 
profesorów na stanowiska kierowników studiów doktoranckich.  
 

Punkt 5 
Wybór przedstawicieli do Rady Bibliotecznej Biblioteki Jagiellońskiej oraz Rady Własnych 

Funduszy Stypendialnych (ref. Michał Olszowski) 
 

Michał Olszowski odroczył powołanie przedstawiciela do Rady Bibliotecznej Biblioteki 
Jagiellońskiej i rekomendował Kamila Ruszałę na przedstawiciela doktorantów do Rady 
Własnych Funduszy Stypendialnych.  
 
Michał Olszowski zarządził tajne głosowanie.  
 
Komisja Skrutacyjna wydała 8 kart do głosowania. Oddano 8 głosów. Wszystkie głosy były 
ważne.  
 
Kamil Ruszała otrzymał 8 głosów na tak.  

 
Punkt 9 

Sprawy bieżące i wolne wnioski  
 

Michał Walczak poinformował Radnych, iż Pani Kwestor nie podjęła jeszcze decyzji czy 
doktoranci będą mogli zostać włączeni do puli pracowników w ramach programu Multisport 
(Benefit Systems). Jeśli nie będzie takiej możliwości, Towarzystwo Doktorantów będzie musiało 
zastanowić się nad podpisaniem umowy z OK System (kwestura nie widzi przeciwwskazań, aby 
w tym przypadku płatnikiem był Uniwersytet Jagielloński). Michał powiedział, że ma 
rozmawiać z Panią Kwestor 14 października o możliwości włącznie doktorantów do puli 
pracowników.  
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Przy jednym głosie wstrzymującym Rada podjęła decyzję, aby zaczekać na decyzję kwestury 
przed podjęciem ostatecznej decyzji o podpisaniu umowy z OK System lub Benefit Systems.  
 
Michał Ożóg zwrócił uwagę na problem z lektoratami. Lektoraty często odbywają się w 
godzinach przedpołudniowych, kiedy duża część doktorantów nie jest w stanie w nich 
uczestniczyć. Michał jest przekonany, że byłyby osoby chętne na popołudniowe zajęcia. Michał 
Olszowski polecił zwrócić się w tej sprawie do przedstawiciela doktorantów w Radzie 
Jagiellońskiego Centrum Językowego – Kamila Ruszały i przygotować w tej sprawie pismo.  
 
Paula Złotowska przekazała prośbę od Prorektora ds. badań naukowych i funduszy 
strukturalnych prof. dr. hab. Stanisława Kistryna w związku z ubieganiem się przez Uniwersytet 
Jagielloński o Logo HR Komisji Europejskiej. Prorektor prosi o zachęcenie doktorantów do 
wypełniania ankiety, która zostanie rozesłana do społeczności akademickiej w najbliższych 
dniach. Aby Uniwersytet mógł otrzymać logo HR zwrot ankiet musi być na poziomie 80%. 
Michał Olszowski przekazał sprawę Komisji Promocji i Kultury.  

 
Michał Walczak zgłosił chęć ponownej organizacji warsztatów Cyfronetu - Software Carpentry. 
Warsztaty mogłyby odbyć się któryś weekend listopada lub grudnia. Najbliższy dostępny termin 
w Auditorium Maximum to 17 – 18 grudnia. W budynku Instytutu Psychologii przy ul. 
Ingardena 6 prawdopodobnie byłaby możliwość rezerwacja sali na listopad. Konieczna jest 
jednak konsultacja terminu z przedstawicielami Cyfornetu, gdyż aby warsztaty mogły się odbyć 
jest potrzeba określonej liczby trenerów.  
 
Michał Olszowski poinformował, iż rozmawiał z rzecznikiem Uniwersytetu Jagiellońskiego w 
sprawie Ameera Alkhawlany'ego. Uniwersytet pozostaje w tej sprawie neutralny.  

 
Punkt 10 

Zamknięcie posiedzenia 
 
20:39  –Michał Olszowski zamknął posiedzenie Rady TD UJ.  
 

 
 
 

Protokołowała 
 

Natalia Czyżowska  


